
BLINDOOR

意大利GRUPPO PRIMAVERA S.R.L.是一家研制、开发、制造、销售和服务于一体的现代化专业企业。公司成立于1962年，位于意大利罗马.奇皮诺，经过50多年的研发累积，Gruppo Primavera打造了强大的门业帝国，积淀了深厚的门业文化。旗下并拥有Blindoor(博邦） Bunker（堡垒）Tilanco(帝朗珈) 三大知名品牌。产品在意大利、法国、西班牙、阿根廷等欧美国家有着良好的口碑和形象，年销售量占意大利本国的40%。

博邦装甲门，已成为全欧洲居家安全的最高定义，独特的坚固钢架结构，配以人性化的五金设计，让博邦装甲门成为居家安全的最高标准。并取得了意大利最高权威认证机构“ISTEDIL”的安全等级证书。
公司秉承“在生产上精益求精，在技术上不断创新，在服务上至真至诚”的三大理念。掌握了多项关键技术和部分核心技术，由集团主席“ZONTA  LUCIANO”先生亲自带领的由20多位来自世界各国的资深设计师组成的产品研发团队，形成了领先同行业的产品研发优势。我们将致力以高品质产品和高素质服务来树立品牌强劲的生命力。



  
博邦装甲门是您最值得信赖的安全管家，出门放心，在家安心。

Blindoor

GRUPPO PRIMAVERA S.R.L. is an Italian modern professional enterprise, integrating R&D, manufacture, sales and service. The company was founded in 1962, located in Ciampino, Rome, Italy. After 50 years of development accumulation, Gruppo Primavera has built a strong door empire, accumulated profound door industry culture.It has three well-known brands: Blindoor , Bunker and Tilanco . The products has a good reputation and image in the European and American countries such as Italy, France, Spain, Argentina. The annual market share in Italy reached to 40%.

Blindoor armored door, has become the highest definition of European home safety. The unique strong steel structure, with the humanized hardware design, makes blindoor armored doors to be the highest standards of home safety. And It has got the security certificates from the Italy's highest authority certification institution  "ISTEDIL" .

The company obedience to “ keeping improving in production, continuously innovating in technology, being sincere in service” three concepts. Mastering a number of key technologies and part of the core technologies, and the R&D team of more than 20 senior designers from all over the world which led by the chairman “ Zonta Luciano “ of the group , formed an leading R&D advantage in the industry .We will be committed to high quality products and high quality service to establish a strong brand vitality.


Blindoor armored door is your most reliable security steward, to be rest assured going out,   comfortable at home.

